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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie planowanych zmian w szpitalu miejskim.  

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie pracownicy szpitala miejskiego im. F. Raszei zaniepokojeni 

planowanymi zmianami w strukturze szpitala. Zgodnie z przekazanymi informacjami w planach 

jest przejęcie oddziału Patologii Ciąży przez oddział Chirurgii, co w opinii pracowników szpitala 

prawdopodobnie może doprowadzić do likwidacji pionu położniczo-ginekologicznego. Zmiana 

taka zmniejszy ilość porodów i operacji oraz skutkuje redukcją etatów. W związku z obawami 

pracowników szpitala proszę o informację: 

 

1. Czy Rada Społeczna opiniowała w/w zmianę? Jeżeli tak, jaka była opinia? 

2. Jakie jest uzasadnienie do wprowadzenia w/w zmian? 

3. Z czyjej inicjatywy zmiany mają być wprowadzone? 

4. Jaki ma być koszt wprowadzonych zmian? 

5. Na kiedy zaplanowano w/w zmiany? 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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